



# Trekløverskolen

KJELLERUP • SJØRSLEV • VINDERSLEV

**Skolebestyrelsesmøde den 29. oktober 2024**

**kl. 17:00-20:00 på afdeling Vinderslev**

## Deltagere:

Forældre: Line Boy Nielsen, Mette Hulemand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. Nørregaard, Michael N. Nielsen og Morten B. Madsen, Casper Zimmermann Kristensen  
Kirsten Bøegh Filtenborg (Suppleant), Lene Nissen Bjerre (Suppleant).

Medarbejderrepræsentanter: Gitte Storgaard Funch, Nanna Larsen, Mette Skytte.

Elevrepræsentanter: Formand Elevråd Alfrida Inger Korsholm Christensen 8D og Næstformand Elevråd Celina Munk Kaur Poulsen 9D.

Ledelse: Hans Plougmann Lajgaard og Peter Rasmussen.

Mødeleder: Bestyrelsesformanden.

Referent: Hans

Afbud:

## Dagsorden

### Godkendelse af dagsorden (kl. 17:00)

Ansvar for punktet: Sice

Referat

Godkendt

### Nyt fra elevrådet (kl. 17.05)

Ansvar for punktet: Sice

#### Referat

'Stort dialogforum' mandag d. 4.11.24 – der bliver transport for elevrådsrepræsentanterne.

Kjellerup: Ikke haft møde siden sidst. 'Miniråd' for indskoling? – Overvejes til næste skoleår. – lærermøde efter nytår – Gitte kan spørges til råds.

Vinderslev: Opgave. Find en løsning på konflikter i 'læskuret' i pauserne. Løsningen er et skema, der er hængt op. Der er lavet 'regelark' til lege. Der skal spilles rundbold/stop dans en gang om måneden.

Sjørslev: 'Miniråd' skal på afdelingsmødet.

## **Udkast til procesplan for øget trivsel (17:20)**

Ansvar for punktet: PR

### **Referat**

**Peter fremlægger udkast.**

## **Opfølgning på genetablering af Klub (18:00)**

Ansvar for punktet: Hans

### **Referat**

**Der er enighed om, at der skal forsøges at få 3. kl. ind i klubben.**

**Hans kontakter pladsanvisning og jurateamet.**

## **Spisning (18:15)**

## **Princip Skole-hjem samarbejde (18:45)**

Ansvar for punktet: PR

Forslag til revidering af dette vigtige princip fremlægges.

### **Referat**

**Peter fremlægger princip.**

**Der kommer udkast til.**

**OBS på at der skal laves 'Kontaktbog' på hver elev. Gitte er tovholder.**

## **Opfølgning vedr. sikker skolevej mm. (19:15)**

Ansvar for punktet: PR

### **Referat**

Peter fremlægger plan for 'fodspor' foran hovedindgangen, og 'kys og kø' ved hallen.  
OBS på scooter halvtag – evt. praktisk mellemform.

## **Orientering om plan for ledelsen (19:20)**

Ansvar for punktet: PR

### **Referat**

**Peter fremlægger plan for ansættelse af to nye koordinatore til de to små afdelinger. Der er ansat en til 1.12.24 til Sjørsløv, og en til 1.1.25 til Vinderslev. Der ansættes ikke ny leder lige nu. Vi skal være klogere på, hvad der er den rigtige løsning.**

## **Orientering (19:30)**

Ansvar for punktet: Sice

### **Referat**

- *Formand:*
- *Skoleleder:*
  - o *Minipraktik*

- *Koncert i KJ*
- 
- *Personale: Tak for flødebolle*

### **Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 19:35)**

Ansvar for punktet: Sice

#### **Referat**

Visionsarbejdet

Feedback på dialogmødet.

Klubdage? Opfølgning på deltagelse

### **Godkendelse af referat – B (Kl. 19:45)**

Ansvar for punktet: Sice

#### **Referat**

### **Eventuelt (Kl.19:50)**

Ansvar for punktet: Sice

#### **Referat**

Kommende mødedatoer

***D. 26/11-2024 Kjellerup, D. 21/1-2025 Sjørslev, D. 11/3-2025 Vinderslev, D. 27/5-2025 Kjellerup.***